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برگزاری هفته هشتم لیگ برتر بسکتبال
هفته هشــتم لیــگ برتر 
بسکتبال در شهرهای مختلف 

برگزار می شود.
به گزارش فارس، هشتمین 
هفته از لیگ برتر بسکتبال در 
حالی با انجام 6 دیدار برگزار 
می شود که در مهمترین بازی 
میزبان  اصفهــان  آهن  ذوب 
مهرام اســت. جدال دو تیم طی ســالیان گذشته همیشــه یکی از جذاب ترین 
باز ی های لیگ برتر بوده و در این فصل نیز با توجه به شــرایط شان حساسیت 
زیادی دارد و تماشایی خواهد بود. شهرداری گرگان که با یک بازی کمتر در رده 
چهارم جدول قرار دارد و این روزها حریفان خود را با 120 امتیاز شکست می دهد 
در خانه میزبان مس رفسنجان است. شاگردان هاشمی مقابل نماینده سوریه در 

غرب آسیا و مقابل رعد پدافند در لیگ برتر 121 گل به ثمر رساندند.

اخطار گولسیانی به پرسپولیس
مدافــع گرجســتانی تیم 
فوتبال پرســپولیس به دلیل 
پرداخت  نشدن مطالباتش به 

این باشگاه اخطار داد.
به گزارش ایسنا، گولسیانی 
که تابستان گذشته قراردادش 
را بــرای یک ســال دیگر با 
پرسپولیس تمدید کرد، حالا 
به دلیل پرداخت نشدن مطالباتش یک نامه اخطار 1۵ روزه را به این باشگاه ارسال 

کرد که از این زمان تنها سه روز دیگر زمان باقی مانده است.
یک مقام مطلع در باشگاه پرسپولیس با تایید این خبر به ایسنا گفت که این 

مدافع گرجستانی تاکنون هیچ دریافتی نداشته است.

واکنش برانکو به مذاکره با پرسپولیس
ســرمربی کروات ســابق 
پرســپولیس نسبت به شایعه 
بازگشت به جمع سرخ پوشان 

واکنش نشان داد.
به گزارش »ورزش ســه«، 
شــعار برخــی از هــواداران 
پرسپولیس در لحظات پایانی 
و پس از اتمام مسابقه مقابل 
الدحیل قطر نسبت به یحیی گل محمدی و انتقاد از او بخاطر حذف سرخ پوشان 
ایران از لیگ قهرمانان آســیا شایعاتی عجیبی را هم برای برکناری او و بازگشت 

برانکو ایوانکوویچ به این تیم را به همراه داشت.
یحیی گل محمدی که در نشســت خبری پس از دیــدار مقابل الدحیل ابراز 
امیدواری کرد تا شــرایط پرسپولیس در ادامه فصل بهتر شود، در ساعات پایانی 
با شایعه بازگشت برانکو مواجه شــد و برخی از صفحات مجازی و رسانه ها این 
موضوع را بازتاب دادند، اما ســرمربی کروات سابق سرخ پوشان این موضوع را رد 
کرد. برانکو ایوانکوویچ که در دی ماه 98 به عنوان سرمربی تیم ملی عمان انتخاب 
شــد و مدت هاســت تمرکز خود را روی این تیم گذاشــته، اکنون نیز به دنبال 
آماده سازی مناســب برای حضور موفق عمان در جام ملت های آسیا است و به 

دنبال بازگشت به پرسپولیس نیست.
ســرمربی کروات که نمی خواهد تمرکز پرسپولیس و البته تیم ملی عمان در 
آســتانه جام ملت ها برهم بخورد، تا چند روز دیگر اردوی تیمش قبل از حضور 
در رقابت های آســیایی را آغاز خواهد کرد و با این شرایط شایعه بازگشت او به 

پرسپولیس کاملا رد می شود.
برانکو در واکنش به شایعه بازگشت به پرسپولیس و مذاکره مدیران این باشگاه 
با او پس از دیدار مقابل الدحیل قطر عنوان کرد: من با هیچ خبرنگاری در ایران 

طی روزهای گذشته صحبت نکردم و این موضوع صحت ندارد.
او تاکید کرد: آخرین بار که با یکی از رسانه های ایران گفت وگویی انجام دادم، 
حدود دو هفته قبل بود و پس از آن نیز هیچ صحبتی نداشتم؛ به خصوص پس از 
دیدار آسیایی با الدحیل که می دانستم نباید هیچ صحبتی با خبرنگاران یا رسانه 

های ایرانی داشته باشم و اظهار نظری نیز در این باره انجام ندادم.

درویش در یک قدمی خروج
بــا توجــه بــه شکســت 
پرســپولیس مقابل الدحیل و 
حذف از لیگ قهرمانان آسیا به 
نظر می رسد تغییرات مدیریتی 
در ایــن تیم بــه زودی آغاز 

می شود.
به گزارش ایرنا، پرسپولیس 
در حالی که بــرای صعود به 
مرحله بعدی لیگ قهرمانان آســیا نیاز به سه امتیاز دیدار مقابل الدحیل داشت 
مقابل این تیم در ورزشگاه آزادی و در حضور حدود 60 هزار نفر هوادار شکست 
خورد تا در پایان بازی هواداران به شــدت به عملکرد رضا درویش مدیرعامل و 
یحیی گل محمدی سرمربی این تیم اعتراض کنند. شنیده ها حاکی از آن است 
که هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در این فصل از عملکرد درویش به خصوص در 
جذب بازیکن رضایت ندارد و با توجه به شکست شب گذشته و اعتراض هواداران 

احتمال تغییر او بسیار زیاد است.
یک مدیر اقتصادی و 2 مدیر ورزشی به عنوان گزینه های جانشینی درویش 

مطرح شده اند که احتمال دارد این تغییرات به زودی انجام شود.

تصمیم بزرگ لواندوفسکی درباره بارسلونا
ستاره لهستانی موضع خود 
درباره آینده اش با بارسلونا را 
فارس،  به گزارش  اعلام کرد. 
»می خواهم بمانم« این جمله 
رابرت لواندوفسکی به یکی از 
نزدیکانش دربــاره آینده اش 
با بارســلونا در فصــل آینده 
لالیگا است. نشــریه »موندو 
دپورتیوو« می نویســد رابرت 
لواندوفســکی علی رغم انتقادهای هواداران بارسلونا از او به خاطر گل نزدن در 
بازی هــا ولی تصمیم گرفته در نیوکمپ بماند و دوباره بــه دوران اوج برگردد. 
لواندوفســکی فصل گذشته عملکردی درخشان از خود نشان داد ولی در این در 
10 بازی تنها 2 گل زده تا باعث ناراحتی هواداران آبی-اناری ها شود. لواندوفسکی 
سال گذشته با قراردادی 3 ساله به بارسلونا آمد. این ستاره لهستانی قصد ندارد 

تابستان پیش رو از بارسلونا جدا شود و می خواهد برای قهرمانی بارسا بجنگد.

واکنش مدافع رئال به پیشنهاد سعودی ها
از  اســپانیایی  نشــریه 
پیشنهاد یک باشگاه عربستانی 

به مدافع رئال خبر داد.
به گزارش فارس، نشــریه 
»رلوو« اســپانیا می نویســد 
مدافــع رئال مادریــد فرلان 
مندی به »پیشنهاد عربستان« 
نه گفت و از پیشنهاد باشگاه 
عربستانی برای انتقال به ریاض استقبال نکرد. رسانه اسپانیایی گزارش می دهد 
که مدیریت باشــگاه رئال به دنبال فروش مدافع 28 ساله فرانسوی خود است و 
منتظر یک مشــتری خوب است تا او را بفروشد. تنها مشتری مندی در شرایط 
کنونی یک باشــگاه عربستانی بود که خود بازیکن راضی نشد. آنچلوتی هنوز به 
توانایی مندی اعتماد دارد ولی پرز رئیس باشگاه رئال به خاطر مصدومیت های 
متوالی این بازیکن تصمیم به فروش او گرفته است. مندی در سال 2019 از لیون 
به رئال آمد و در طول 4 ســال برای قوهای ســپید 98 بازی انجام داده و 4 گل 

به ثمر رسانده است.

اخبار کوتاه
 پیشکســوت پرســپولیس گفــت: آقــای 
گل محمدی حــالا وقت قهر کردن اســت 
نه ســه هفته پیش! حالا به خاطر شکست 
پرســپولیس و این آبروریزی بزرگ باید قهر 
کنید و بروید نه اینکه به خاطر پول تمرینات 
را تحریم کنید و با روح و روان هواداران بازی 

کنید!
فنونــی زاده  ایرنــا، مرتضــی  به گــزارش 
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس با اشاره 
به شکست پرسپولیس مقابل الدحیل هفته 
پایانی رقابت های فوتبال لیگ قهرمانان آسیا 
و حــذف از این رقابت ها اظهار داشــت: من 
ناراحت هواداران پرسپولیس هستم که برای 
پیروزی و صعود تیم محبوبشــان به مرحله 
بعدی لیگ قهرمانان آســیا لحظه شماری 
می کردند اما آقایــان کاری کردند که تمام 

رویاها و آرزوهای آنها بر باد برود.
وی افزود: پرســپولیس در طول 90 دقیقه 
جریان بــازی و وقت های اضافــی چه کار 
خاصی انجــام داد؟ چه تاکتیکی داشــت؟ 
برنامه این تیم برای گل زدن چه بود؟ برای 
اینکه بتواند از لایه های دفاعی الدحیل عبور 
کرده و موقعیت ســازی کند تمرینی انجام 
داده بود؟ پرســپولیس برای انتقال توپ از 

دفاع به حمله کار مثبت انجام نداد.
پیشکســوت پرســپولیس خاطرنشان کرد: 
پرســپولیس با دو هافبک دفاعی بازی کرد، 
این دو هافبک روی هم رفته ۷0 ســال سن 
داشتند، یکی از آنها سرباز بود که معلوم نشد 
چطور در پرســپولیس ماندنی شد و دیگری 
ســر نخواســتن او دعوا بود و هیچ کدام از 
تیم های لیگ برتری وی را نمی خواستند اما 
چند ده میلیارد پول گرفت و پرسپولیســی 
شــد. اگر یحیی گل محمدی جــای این ها 
بازیکنان جــوان را به میدان می فرســتاد، 
بازدهی بهتری داشــتند. من نمی دانم چرا 
این نفرات باید بازی کنند؟ دلیل بازی کردن 
آنها چه بود؟ اگر پرسپولیس برای صعود به 
مرحله بعدی این رقابت ها نیاز به بازی داشت 
چرا با ســه مهاجم بازی نکرد؟ به خدا مایه 
تاسف است که پرسپولیس در خانه و مقابل 
۷0 هزار تماشاچی حرفی برای گفتن ندارد!

فنونی زاده تصریح کرد: پرســپولیس دو گل 
خــورد و چهار گل دیگر نخورد. اگر بیرانوند 
درون دروازه پرســپولیس نبود یک فاجعه 
بزرگ در ورزشگاه آزادی ثبت می شد. من به 
فوتبال کاری ندارم چرا که فوتبال برد و باخت 
دارد و همانطور که یک روز برنده می شــوی 
یک روز نیز شکست می خورید؛ انتقاد من به 
نمایش و نحوه بازی کردن تیمی اســت که 
پرســپولیس نام دارد؟ پرسپولیس نباید این 
قدر بد بازی کند، به خدا ســرم درد گرفته 
است، من ناراحتم هستم، هواداران ناراحت 

هستند، اگر پرسپولیس خوب بازی می کرد و 
شکست می خورد سرمان را بالا می گرفتیم و 

می گفتیم مردانه باختیم.
وی تاکیــد کرد: گولیســانی پنالتی زن اول 
پرســپولیس اســت و طبیعی بود که پشت 
توپ قــرار بگیرد و بخواهد ضربــه بزند اما 
مــن اگر جــای یحیی گل محمــدی بودم 
یکــی از بازیکنان را نزد او می فرســتادم تا 
بپرســد برای زدن پنالتی آماده هستی؟ او 
بیشترین تماشاچی که در گرجستان دیده، 
۵ هزار نفر نبوده اســت. طبیعی بود جلوی 

این همه تماشاچی در ورزشگاه آزادی دچار 
استرش شود! ای کاش این نکته های کوچک 
مربیگری را رعایت می کردند تا بار روانی این 

شکست کمتر شود.
بازیکن اسبق پرسپولیس اعلام کرد: یحیی 
گل محمدی عامل اصلی شکست پرسپولیس 
و حذف از لیگ قهرمانان آســیا محســوب 
می شود. پرســپولیس به تفکرات اشتباه او 
باخت. من دوســت ندارم از واژه اخراج برای 
گل محمدی اســتفاده کنم امــا اگر جای او 
بودم بعد از ســوت پایان بــازی از هواداران 

پرســپولیس عذرخواهی کرده و و اســتعفا 
می دادم! فنونی زاده افزود: آقای گل محمدی 
حالا وقت قهر کردن است نه سه هفته پیش! 
حالا به خاطر شکســت پرســپولیس و این 
آبروریزی بزرگ باید قهــر کنید و بروید نه 
اینکه به خاطر پول تمرینات را تحریم کنید 
و با روح و روان هواداران بازی کنید، من اگر 
جای تــو بودم مصاحبه می کردم و می گفتم 

بضاعت من همین است و می رفتم.
وی در پایان گفت: من مثل هواداران عصبی 
هســتم، عمر و جوانی مان را در پرسپولیس 

پشت سر گذاشته ایم. همه کار برای این تیم 
کرده ایم و طاقت این را نــدارم که ببینم با 
این آبروریزی حذف می شــویم. فردا جواب 
مردم را در کوچه و خیابان چه بدهیم؟ من 
نمی دانم سرنوشت گل محمدی چه می شود، 
می ماند؟ می رود؟ اما اگر در پرسپولیس ماند 
برای به دست آوردن دل هواداران فقط یک 
راه پیش روی خود خواهد داشت. باید دربی 
را با پیروزی پشت ســر بگذارد در غیر این 
صــورت او خودش می دانــد و هوادارانی که 

دیگر وی را یک ثانیه تحمل نخواهند کرد.

طعنه سنگین پیشکسوت پرسپولیس به گل محمدی:

بیرانوندنبود،پرسپولیسچهارگلمیخورد

 گمانه زنی در خصوص حضور نامداران کشتی آزاد ایران 
در کادر فنی تیم ملی به اوج رســیده و هر روز یک نام 
برای دســتیاری ســرمربی جدید در خروجی رسانه ها 
قرار می گیرد. به گزارش ایرنا، اســتعفای ناگهانی پژمان 
درستکار از ســرمربیگری تیم ملی کشتی آزاد هر چند 
شــوک به این رشــته ورزشــی بود اما جانشین وی در 
کمترین فاصله زمانی انتخاب شــد؛ او کســی نبود جز 
محسن کاوه که ماه پیش از سوی علیرضا دبیر به عنوان 
ناظر ویژه فدراسیون برای عملکرد تیم منصوب شده بود. 
پیش بینی انتخاب کاوه به عنوان سرمربی هر چند برای 
بسیاری از کارشناسان سخت نبود اما انتخاب دستیاران 
وی اکنــون به معمای بزرگی برای اهالی رســانه تبدیل 
شــده اســت. این روزها نام های زیادی برای حضور در 
تیم ملی در رســانه ها مطرح می شد که معروف ترین و 
سرشــناس ترین آنان منصور برزگر پیر کشتی ایران بود. 
برخی باور داشــتند که وی به عنوان مدیر فنی انتخاب 
شــود اما سرمربی اســبق تیم ملی از این پیشنهاد ابراز 
بی اطلاعی کرد و گفت: هیچ صحبتی با وی در خصوص 

حضور در تیم ملی نشده است.
تکذیب بزرگر شــایعه دیگر را در رسانه ها پررنگ کرد و 
آن هم حضور غلامرضا محمدی سرمربی اسبق تیم ملی 
کشتی آزاد به عنوان مدیر فنی بود. هر چند که محمدی 
تا کنون نسبت به این احتمالات واکنشی نشان نداده، اما 
حضور وی در مراســم تجلیل از مدال آوران کشتی که با 
حضور برخی از پیشکســوتان برگزار شد این ذهنیت را 
ایجاد کرد که وی بار دیگر با فدراســیون آشــتی کرده 
اســت. غلامرضا محمدی بعد از المپیک 2020 توکیو از 
ســرمربی گری تیم ملی کنار رفت و بعد از آن نیز هیچ 
همکاری با فدراسیون نداشت. محمدی 2 مدال نقره و 2 

برنز جهانی را در کارنامه دارد.
پژمان درستکار قبل از اســتعفا با حضور در خبرگزاری 
ایرنــا از 2 تغییــر در کادر فنــی خبر داد امــا نامی از 
هیچ پیشکســوتی به میان نیاورد. درستکار چند روز بعد 
استعفا داد و پروژه تقویت کادر فنی او ناکام ماند. برخی 

باور داشتند که انتخاب دستیار و تغییرات در کادر فنی 
یکی از دلایل اصلی اســتعفای پژمان بوده، موضوعی که 
نه تایید شد و نه کسی تاکنون آن را تکذیب کرده است. 
به نظر می رســید که اباذر اســلامی و مصطفی آقاجانی 
گزینه های درســتکار برای تغییر بودند اما امروز شــمار 
این تغییرات بی شک بیشتر از دوران درستکار است زیرا 
کاوه به خوبی می داند که منتقدان در دوران درســتکار 
افتخارات و تجارب دستیاران سرمربی مستعفی تیم ملی 

را هدف قرار داده بودند.
شــنیده ها حاکی از آن است که از تیم پیشین 2 نفر در 
کنار کاوه باقی خواهند ماند. عیســی حاجی افُ و احسان 
امینی از جمله این نفرات هســتند که ممکن است کاوه 
نظر مثبتی بر روی آنان داشــته باشــد. حاجی افُ که به 
عنوان نماینده تام الاختیار ورزش داغســتان و روسیه در 
ایران فعالیــت دارد ارتباط خوبی بــا کاوه دارد و حتی 
مترجم عیســی دوست نزدیک محسن کاوه است. اینکه 
فلســفه حضور حاجی افُ در ایران چیست سوالی بود که 
پس از رقابت های جهانی بیشتر مورد توجه کارشناسان 
و رسانه ها قرار گرفت زیرا با وجود این مربی نمایندگان 
ایران در برابر رقبای قدرتمند روســی در جهانی و لیگ 

نتایج را واگذار کردند.
احســان امینی، محسن کاوه و عیسی حاجی افُ در لیگ 
کشــتی آزاد نفــرات اصلی کادر فنی تیم انبوه ســازان 
هوتن بودند و به عنوان نایب قهرمانی دست پیدا کردند. 
قهرمان سابق روس ها در فینال لیگ کوچ روس های تیم 

هوتن بود.
البته در خصوص چرایی حضور عیســی حاجی افُ برخی 
بــاور دارند که اســتخدام مربی خارجی بــرای دریافت 
کمک هزینــه ارزی از کمیته ملــی المپیک مهمترین 
هدف فدراســیون از دعوت حاجی اف بــه ایران بوده و 
برخی دیگر این پیش فرض را رد کرد و آن را درراستای 
پروژه رفاقت گرایی علیرضا دبیر قلمداد می کنند. دبیر و 
درستکار همواره باور دارند که نایب قهرمان اسبق جهان 

رفاقتی و رایگان برای کشتی ایران کار می کند.

امــا تمــام پیش فرض ها به احســان امینــی و ماگومد 
عیسی حاجی اف ختم نمی شود بلکه این روزها صحبت از 
حضور آقای پشتک در کادر فنی است. فردین معصومی 
که پســرش امیررضا یکی از مدعیان وزن 12۵ کیلوگرم 
به شــمار می رود می تواند گزینه خوبی برای دستیاری 
محســن کاوه باشــد. این پیش فرض زمانی نزدیک به 
واقعیت شــد که روز گذشته فردین با انتشار عکسی سه 
نفره از خود، علیرضا دبیر و ســیدمرداد محمدی اهالی 

رسانه را نسبت به آینده مربیگری او کنجکاو کرد.
معصومی یک مــدال نقره و 2 برنز قهرمانی جهان را در 
کارنامه دارد و مدتی نیز مربی تیم کشتی آزاد نوجوانان 

بود.
مهــدی تقــوی دیگــر گزینه ایــن روزهای رســانه ها 
برای دســتیاری کاوه اســت. تقوی یکــی از فنی ترین 
کشــتی گیران جهان بــود که با گارد چپ در کشــتی 
معروف شــد. او در ســال های 2009 و 2011 موفق به 
کسب عنوان قهرمانی جهان شد. تقوی هر چند که موفق 
به کسب نشان المپیک نشــد اما تا سال 201۵ و زمان 
ظهور حسن یزدانی در دسته ۷4 کیلوگرم همواره مدعی 
به نظر می رســید. وی در بین اهالی این رشته در ایران 

به مارادونای کشتی معروف است. صادق گودرزی دارنده 
نشــان نقره المپیک 2012 لندن دیگر گزینه  کادر فنی 
تیم ملی اســت. البته روز گذشــته اخباری در خصوص 
وی منتشر شــد که گودرزی به زودی جایگزین حمید 
سوریان در پست نایب رئیسی فدراسیون کشتی خواهد 
شــد. گودرزی پیش از این نیز به همــراه اکبر فلاح به 
عنوان گزینه های تقویت کادر فنی برای حضور در کنار 
پژمان درستکار مطرح شده بودند، اما استعفای درستکار 
موجب شد تا تمامی برنامه های کادر فنی و کشتی آزاد 

تحت تاثیر قرار بگیرد.
همچنین این روز صحبت از حضور ســیدمراد محمدی 
دارنده نشان برنز المپیک 2008، علیرضا رضایی دارنده 
نشان نقره المپیک، احسان لشــگری دارنده نشان برنز 
المپیک، کمیل قاســمی دارنده نشــان طلای المپیک 
و حتــی عباس حاج کناری قهرمان اســبق جهان برای 

حضور در کادر فنی به میان می آید.
کناره گیری محسن کاوه از سرمربیگری تیم کشتی آزاد 
جوانان نیز موجب شده تا اکبر فلاح دارنده نشان طلا و 
نقره جهانی یکبار دیگر به سکان هدایت تیم کشتی آزاد 

جوانان نزدیک شود.

لیست احتمالی کاوه؛ از آقای پشتک تا مارادونای کشتی

روزنامــه قطری »الوطــن« اعلام کرد پایــان همکاری 
کی روش با تیم ملی قطر و نام ســرمربی جدید به صورت 

رسمی اعلام خواهد شد.
به گزارش  مهر، همکاری »کارلوس کی روش« ســرمربی 
تیم ملی فوتبال قطر پــس از 10 ماه با این تیم به پایان 

رسیده است.
روزنامه قطری »الوطن نوشــت: »کارلــوس کی روش« 
ســرمربی پرتغالی تیم ملی قطر برای گذراندن تعطیلات 
کوتاه مدت به کشــورش ســفر کرده و قرار اســت برای 
تکمیل مراحل آماده سازی این تیم برای حضور در فینال 
جام ملت های آســیا 2023 که در قطر برگزار خواهد شد 
به این کشور بازگردد. اما به نظر می رسد کی روش برای 
همیشه رفته و ماه عسل او در قطر به پایان رسیده است و 

دیگر سرمربی قطر نخواهد بود.
منابع ویژه ورزشی »الوطن« فاش کردند که کمتر از 10 

ماه از به عهده گرفتن هدایت تیم ملی قطر توســط کی 
روش گذشــته و اکنون تمایل زیادی برای قطع همکاری 

میان او و فدراسیون فوتبال قطر وجود دارد.
این روزنامه همچنین اعلام کرده است که جانشین »کی 
روش« انتخاب شــده اســت و »مارکز لوپز« اسپانیایی 
ســرمربی کنونی تیم فوتبال »الوکره« هدایت این تیم را 
در جام ملت های آسیا برعهده خواهد گرفت و تا ساعاتی 
دیگر »کی روش« از این تصمیم مطلع خواهد شد و خبر 

جدایی وی و انتصاب سرمربی جدید اعلام می شود.
ایــن روزنامه قطری در خصوص انتخاب »لوپز« نوشــته 
اســت: انتخاب »لوپز« دلایل بســیاری دارد که شــاید 
برجسته ترین آن ها شــناخت کامل او از بازیکنان قطری 
است و اینکه تفکر او با این تیم همخوانی دارد و به دلیل 
ســال های زیادی که در فوتبال این کشــور فعالیت دارد 

توانسته است به آشنایی خوبی از این تیم دست یابد.
الوطن در ادامه نوشت: ممکن است عده ای تعجب کنند که 
با وجود دو پیروزی اخیر تیم ملی قطر و شروع خوب آن 
در رقابت های مقدماتی جام جهانی 2026 چگونه چنین 
تصمیمی گرفته شد. اما کسانی که به خوبی با فوتبال قطر 
آشنا هســتند می دانند که اینها پیروزی های فریبنده ای 
اســت و معیاری برای عملکرد او محسوب نمی شود. این 
تیــم وقتی با تیــم قدرتمندی مثل ایــران در تورنمنت 
چهارجانبه اردن روبرو شد با 4 گل شکست خورد و مقابل 

عراق هم در ضربات پنالتی به پیروزی رسید.

علی فتحی گنجی با انتقاد از مســئولان ورزش اســتان 
لرســتان گفت: حدود 30 مدال مختلف برای اســتان 
کســب کرده ام اما در این سال ها هیچ حمایتی از سمت 
مســئولان استان لرســتان نشــده ام. آیا اصلا می دانند 

ورزشکار استان هستم؟
رکوددار پرتاب نیزه ایران در گفت وگو با ایسنا، با انتقاد از 
بی توجهی مسئولان استان لرستان اظهار کرد: رکوردار 
سه مقطع ســنی پرتاب نیزه کشور هستم. بعد از اینکه 
در بازی های کشورهای اسلامی مدال گرفتم، مدیر کل 
ورزش و جوانان استان به من قول هایی داد که از جمله 
آن اختصاص یک قطعه زمین بود اما بیش از یک ســال 
اســت که به قول خود عمل نکرده اند و مورد بی مهری و 
کم لطفی مسئولان ورزش اســتان قرار گرفته ام. این در 
صورتی است که بسیاری از ورزشکاران پاداش ها و زمین 

خود را گرفته اند.
او ادامه داد: همیشه با کمترین امکانات و توقع به دنبال 
افتخارآفرینی برای کشــورم بوده ام. کمتر از یک سال به 
المپیک باقی مانده و از مسئولان استان می خواهم که به 
وعده هایشان عمل کنند. حدود 30 مدال مختلف برای 
اســتان کسب کرده ام اما در این سال ها هیچ حمایتی از 
سمت مسئولان استان لرستان نشده ام. آیا اصلا استاندار، 
شــهردار و شورای شــهر من را می شناسند و می دانند 

ورزشکار استان هستم؟
چرا در فاصله 8، 9 ماه به المپیک باید هر روز در اسنپ 

کار کنــم؟ مســئولان ورزش می دانند کــه من در چه 
شرایطی تمرین می کنم؟

فتحی گنجــی افزود: اگر آقای مدیر کل ورزش و جوانان 
استان دوست ندارد اینجا تمرین کنم بگویند تا به استان 
دیگری برویم. در این ســال ها هیچ حمایتی نشــده ام. 
آنقدر فشار روی من است که مجبورم حرف بزنم. هدفم 
حاشیه سازی نیست فقط می خواهم بدون دغدغه تمرین 

کنم.
او به بی توجهی مسئولان استان به فراهم کردن امکانات 
مورد نیاز تمرین اشاره و بیان کرد: برای تامین مایحتاج، 
مخــارج روزانه ورزش و مکمل هایم هر روز در اســنپ 
کار می کنم و حتی از ســاعت خوابم هم کم شده است. 
درخواست خرید نیزه هم داشتم اما توجهی نکردند. من 
چیز زیادی نمی خواهم فقط می خواهم به قول هایشــان 

عمل کنند.

چرا هشت ماه به المپیک باید در اسنپ کار کنم؟پایان ماه عسل کی روش در فوتبال قطر


